
Protokoll fört vid Styrelsemöte 2022/2023, nr 3 för Laholms Bridgeklubb måndagen den 15 maj 2023 

§1. Ordförande Ola Ström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§2. Närvarande var Ola Ström, Lennart Nordberg, Anders Hantoft, Kerstin Trydell, Gunilla Johansson, 

Thomas Knutsson och Mona Joleby. 

§3.Gunilla Johansson valdes till protokolljusterare. 

§4. Dagordningen godkändes. 

§5. Föregående protokoll har skickats ut till styrelsens samtliga ledamöter i två versioner. Version två 

något ändrat i form, inget i beslut. Samtliga ledamöter har haft möjlighet att ha synpunkter på 

protokollet. Anders Hantoft reserverar sig nu i efterhand mot lydelsen i §12 i föregående protokoll. 

Han vill att meningen ska vara, Styrelsen beslutade att det ordförandes rätt att efter beslut/råd med 

styrelsen avtacka och premiera medlemmar. 

§6. Rapport från ansvariga och kommittéer 

Ekonomi 

Klubben har tillgångar på drygt 185.000 kr. 

Tävling 

Sommarens spelprogram läggs ut och klubben är anmäld till Svenska Bridgeförbundet som 

sommarspelsklubb. 

Maud Brink tar fram en broschyr om sommarbridge, som ska sättas upp på anslagstavlor i 

kommunen. 

Tävlingskommittén sätter samman höstens spelprogram. 

Sponsortävlingen LPM, uppskattad med många priser. Lennart försöker med hjälp av någon av våra 

sponsorer få till en sponsortävling till hösten.  

Styrelsen beslöt att köpa in presentkort a´50 kr på Maxi för att använda som priser. 

Guldtävling 23 mars 2024, tävlingsledare vidtalad. 

Trivsel 

Sill och päror 20 juni. 

Utbildning 

Minst tre personer som gått vinterns utbildning spelar på tisdagar. 

Anders pratar med Tommy om nya kurser. 

Samarbete med Hasslöv när det gäller kurser? 

Mona kollar om det finns någon möjlighet att komma in med utbildning i bridge på 

högstadieskolorna. 

Lokal/ Material 

Inventering pågår. 



IT/Information 

Skrivaren fungerar mycket bättre nu tack vare byte av skrivkabel. 

En i segrarparet i Guldtävlingen har skrivit om några intressanta brickor från tävlingen och skickat 

dessa samt bilder till Bridgetidningen. 

Hallands Bridgeförbund 

Det är bridgens dag den 20 augusti. Lennart undersöker om det är möjligt för klubben att under några 

timmar sätta upp ett bridgebord på Maxi. 

Lennart delade ut broschyrer om bridge och beställer en bok om styrelsefunktioner. 

§7. Nyrekrytering 

Se utbildning 

§8. Funktionärer 

Steg 1 kurs för tävlingsledare kommer att anordnas i januari. 

Bengt Söderqvist är utbildad och Anders Hantoft kommer att utbildas till ruteroperatör. 

§9. Policy 

Policyn angående ersättningar vid klubbrepresentation antogs och kommer att läggas ut på nätet. 

§10. Övriga frågor 

Gunilla kollar vem som står som kontaktperson på Svenska Bridgeförbundet. 

Thomas Knutsson, Göran Johansson och Lennart Nordberg ska stå som namn på 

rekvisitionsunderlaget för inköp på Maxi. 

Styrelsen ska ha möte varannan månad. 

§11. Nästa styrelsemöte den 3 juli kl.16.30. 

§12. Ordförande tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Vid protokollet 

Mona Joleby    Gunilla Johansson 

Sekreterare    justerare 

  


